
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO ESTE

N.º de Acta: 3

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 31. mayo. 2022

Hora inicio / fin: 19:45 / 20:45

Lugar: Cámara Agraria Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros Asistentes:

JORGE RIBES VICENTE Presidente (Partido Socialista – PSPV)

LUCIANO FERRER PONS Concejal (VOX)

SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO Vecino (Alcaldía)

SERGIO TOLEDO LLORENS Vecino (Partido Popular)

VICKY AMORES HEREDIA A VV Rafalafena

EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ A VV Gumbau

JOSÉ D. PARRA CUARTERO A VV Doctor Marañón y Adyacentes 

ESTEBAN ADELL BOIX A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

JOAN BERNAT MAYOR AMPA CP Lluis Revest 

Miembros Ausentes:

Sin designar Concejal - Vicepresidente (PSPV)

JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA Vecino (Alcaldía) (*)

RAFA JIMÉNEZ CÉVOL Vecino (Ciudadanos)

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT A VV Rafalafena dels Tarongers (*)

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ
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Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al siguiente orden del día:

1º.- Aprobación del Acta de la sesión anterior de fecha 26 de abril de 2022.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes. 

2º.- Asuntos Pendientes. 

El  Sr.  Sergio Toledo,  que  advertía de la  presencia  de roedores (ratas) en la  zona del 
Auditorio y Bulevar Vicente Blasco Ibáñez. » » » Desde la Unidad de Salud Pública se pasó 
aviso a la empresa de desratización, desinsectación GPM, el 4 de mayo y se realizó el 
tratamiento  el  5  de  mayo.  Se  llevaron  a  cabo  los  tratamiento  de  desratización, 
desinsectación en las calles Virgen de Lidón,  Matilde Salvador,  Pintor  Carbó y Bulevar 
Vicente Blasco Ibáñez, 81 trapas de alcantarillado se revisaron y se repuso de rodenticida. 
Con anterioridad, el día 20 de abril de 2022, se realizó tratamiento en la calle Pintor Carbó.

La Sra. Eva Jiménez que hablaba del parque infantil  en la Av del Mar, entre la calle Pablo 
Iglesias y calle Músico Perfecto Artola, que cortaba las aceras, dificultando el paso de los 
carritos de bebe y que estaría bien que lo desplazaran más hacia los edificios. » » » Los 
Servicios Técnicos han tenido una confusión en la ubicación. Se han tomado nueva nota y 
lo van a mirar.

La Sra. Eva Jiménez que comentaba la falta de asfaltado de la Av Hermanos Bou por su 
deterioro, concretamente, en la zona que va desde calle Pablo Iglesias hasta la Rotonda 
Ronda Este.  »  »  » El  citado tramo de Hnos.  Bou se integra en la  base de datos  de 
necesidades de repavimentación de calzadas del municipio.  No obstante, hasta que se 
pueda llevar  a cabo esta actuación integral  del citado vial,  se acometerán los trabajos 
periódicos necesarios para su mantenimiento.

La Sra. Vicky Amores que preguntaba por la posible solución al paso de peatones ubicado 
en la calle Benicarló, para acceder al Paseo de la Amistad, ya que los vehículos no paran y 
circulan a una velocidad inadecuada para la zona. » » » El señor Presidente comenta que 
lo ha hablado con los Servicios Técnicos y lo van a mirar ya que efectivamente es un punto 
peligroso para los peatones.

La Sra. Vicky Amores que solicitaba la colocación de aparatos de ejercicio, que ya se dijo 
que estaba aprobado. » » » El Técnico Municipal ha hablado con la señora Amores para 
concretar la ubicación de los mismos en la zona de Rafalafena.

La Sra. Vicky Amores que decía que la poda, al igual que en años anteriores, no se hacía, 
y los naranjos seguían con pulgón. » » » Los árboles en general se podan si es necesario 
por molestias, tamaño excesivo, molestias a edificaciones cercanas, etc. Deberían indicar 
a qué árboles específicamente se refieren. Respecto al pulgón, está empezando en estos 
días a aparecer y se han dado las órdenes oportunas a la empresa de mantenimiento para 
que realice el control del mismo. Se informa que el servicio de infraestructura verde no 
utiliza insecticidas para el control de plagas, realizando el control con lucha biológica, cuya 
dinámica difiere ostensiblemente de los tratamientos tradicionales, por lo que el control de 
éstas plagas suele durar de uno a dos meses antes de que se estén controladas.

La Sra. Vicky Amores  que comentaba que en Castellón hay aceras en las que una silla de 
ruedas no puede pasar y no se está haciendo nada al  respecto. » » » se solicita que 
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indiquen  la  calle  o calles  que necesitan de una mejora  en el  medio  urbano para  que 
puedan tenerse en cuenta para su estudio.

La Sra. Vicky Amores que comentaba que el paso de peatones de la Av Columbretes, 
frente al Mercadona, tenía baches, y lo mismo ocurría en la entrada por la calle Pintor 
Carbó, Bloque I y Bloque II. » » » Se anota en el listado de trabajos pendientes y a la 
mayor brevedad se procederá a su reparación.

El Sr. Parra que recordaba que todavía había calles por arreglar en el barrio: Moncada, 
Guitarrista Fortea, Godofredo Buenosaires/Comanda Fadrell, etc. » » » Revisada la base 
de datos, la calle Moncada se asfaltó en el año 2018 y la calle Comanda de Fadrell en el 
2010,  por lo que se ha ejecutado una actuación relativamente reciente,  no obstante lo 
anterior, se revisará el estado de estos dos viales para valorar el posible agotamiento del 
firme. En cuanto al resto de las calles, se comprueba que forman parte de la base de datos 
con el fin de tenerse en cuenta para futuras campañas de repavimentación de calzadas del 
municipio.

El Sr. Parra que solicitaba más limpieza en la zona (plaza Dr. Marañón y Adyacentes). » » 
» No es posible incrementarla.  En esta plaza el  barrido manual  se efectúa de lunes a 
domingo, barrido mecánico 2 veces/semana, baldeo manual en horario nocturno cada 3 
semanas y baldeo con hidro 1 vez/semana. ---- hay que tener en cuenta que en esta plaza 
hay numerosas terrazas de bares siendo obligación de ellos el recoger las mesas y sillas 
para  una  eficaz  limpieza.  También  hay terrazas que  se montan  a  primera  hora  de  la 
mañana, por ello, cuando los equipos actúan, se encuentran con esta limitación.

El Sr. Parra que solicitaba la poda de árboles en la zona Dr. Marañón y Adyacente. » » » 
Se han podado las lagunarias. En los  arces solo se va a recortar las ramas que puedan 
estar cerca de las ventanas, pero no se va a hacer una poda fuerte.

El Sr. Parra que solicitaba el asfaltado del camino Almalafa. » » » El citado vial forma parte 
de  la  base  de  datos  con  el  fin  de  tenerse  en  cuenta  para  futuras  campañas  de 
repavimentación de calzadas del municipio. No obstante, hasta que que se pueda llevar a 
cabo  esta  actuación  integral  del  citado  vial,  se  acometerán  los  trabajos  periódicos 
necesarios para su mantenimiento.

El Sr. Parra comentaba que en la calle Maestro Vives, frente al bar Pajares, había un 
sumidero que no tenía sifón y por lo tanto el agua que quedaba allí olía mal. » » » Se anota 
en el listado de trabajos pendientes y a la mayor brevedad se procederá a su reparación.

3º.- Ruegos y preguntas.

Interviene  Sergio Toledo Llorens.  El  señor Toledo  comenta que debido a las 
pasadas  lluvias  hay  muchos  baches  en  el  asfaltado  de  las  calle.  Concretará  las 
ubicaciones de los mismos.

Interviene Eva M.ª Jiménez Jiménez. La señora Jiménez comenta que quedan a 
la espera de poder reunirse con el Concejal de Urbanismo. Uno de los temas que quieren 
plantearle es el proyecto de actuación sobre el antiguo recinto del mercado del lunes. El 
señor Presidente comenta al respecto que habló con el Concejal de Urbanismo y que se le 
va a invitar a la próxima reunión de Junta o Consejo para informar de éste y otros temas 
del Plan General Pormenorizado.
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La señora Jiménez plantea un problema que se esta produciendo en la calle de 
acceso al colegio Sanchis Yago,  German Monzón Gamón. A las hora de salida de los 
niños del colegio, colocan unas vallas para prohibir el acceso de vehículos, pero los que 
han entrado con anterioridad mueven los vehículos cuando los niños ya están saliendo 
provocando  situaciones  de  peligro.  Algunos  han  acaparado  incluso  en  zonas  de 
estacionamiento reservado para personas con movilidad reducida.  Se solicita presencia 
policial o AMU.

Interviene  Vicky Amores Heredia. La señora Amores hace un recordatorio de 
temas pendientes en el distrito:

Urge retirar dos árboles que están pudriendo el tejado del local de la Asociación, 
situada en la calle Moncofar.

Ampliar la acera, frente al local de la Asociación, calle Moncofar-Paseo Amistad, 
para personas con discapacidad y allanar el terreno que quedó hecho un desastre desde la 
instalación del WC.

Solicitar una nueva medición acústica en la Plaza de la Muralla Liberal, para que 
se retire la denominación de Zona PAZ. 

La poda, zona de Rafalafena, al igual que en años anteriores, no se hace. Los 
naranjos siguen con pulgón. Quedarán el señor Presidente junto con el Técnico Municipal y 
la  señora  Amores  para  concretar  la  falta  de  poda  in  situ.  En  cuanto  al  pulgón  se 
recomienda la utilización de jabón potásico.

El riego por goteo, en el Parque Rafalafena no funciona y está todo seco. Da 
sensación  de abandono  Se adjuntan  fotos.  También  sucede lo  mismo en la  plaza Dr. 
Marañón

La señora Amores piensa que va a ser un problema el aparcamiento, por la zona 
azul en las calles: Madrid, Gaibiel, Compositor Vicente Asencio, Tarragona, Peñíscola, etc.

La señora Amores está preocupada por el tema del medio ambiente, piensa que 
está abandonado por completo. 

También le preocupa que tras esa macro-peatonalización de la Av de Lidón van a 
desaparecer muchos sitios de aparcamiento y que va a ser perjudicial para los comercios 
de la zona. 

Interviene José D. Parra Cuartero. El señor Parra comenta lo siguiente:

Que el  asfaltado que se hizo en el  año 2018,  la calle Moncada no se llegó a 
asfaltar.

Con relación a la respuesta aportada sobre el aumento de limpieza en la zona 
(plaza Dr. Marañón y Adyacentes), el señor Parra solicita le pasen por correo el calendario 
de limpieza que han facilitado los Servicios Técnicos.

Con relación a la poda de árboles, en la zona Dr. Marañón y Adyacentes, el señor 
Parra concreta que el Ficus de la plaza Dr. Marañón ni se ha tocado.

Pregunta si se podría hacer una zona deportiva en el solar frente a la Cruz Roja.

Se solicitan más huertos urbanos en este Distrito.

Interviene  Esteban  Adell  Boix. El  señor  Adell  comenta  que  la  asociación  de 
vecinos que preside van a volver a solicitar actos en la vía publica (fiestas populares de la 
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asociación). Pregunta que pasos se han de seguir para solicitar dichas fiestas e incluso la 
instalación de un escenario.

Interviene  Joan Bernat Mayor.  El  señor Bernat  comenta una idea que le han 
trasmitido  unos  vecinos  que  consiste  en  la  utilización  de  espacios  al  aire  libre, 
concretamente el nuevo recinto del mercado del lunes, cuando llueve de forma continuada 
como ha ocurrido con las últimas lluvias, para que en estos casos los niños no se queden 
sin poder salir a la calle.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la sesión,  siendo las  veinte 
horas y  cuarenta y cinco minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el 
Presidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al márgen)
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE EST

Núm. d'Acta: 3

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26. abril. 2022

Hora inicie / fi: 19:45 / 20:45

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres Assistents:

JORGE RIBES VICENTE Presidente (Partido Socialista – PSPV)

LUCIANO FERRER PONS Concejal (VOX)

SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO Vecino (Alcaldía)

SERGIO TOLEDO LLORENS Vecino (Partido Popular)

VICKY AMORES HEREDIA A VV Rafalafena

EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ A VV Gumbau

JOSÉ D. PARRA CUARTERO A VV Doctor Marañón y Adyacentes 

ESTEBAN ADELL BOIX A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

JOAN BERNAT MAYOR AMPA CP Lluis Revest 

Membres Absents:

Sin designar Concejal - Vicepresidente (PSPV)

JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA Vecino (Alcaldía) (*)

RAFA JIMÉNEZ CÉVOL Vecino (Ciudadanos)

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT A VV Rafalafena dels Tarongers (*)

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al següent orde del dia:

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 26 d'abril de 2022.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents. 
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2n.- Assumptes Pendents. 

El Sr.  Sergio Toledo,  que advertia de la presència de rosegadors (rates) en la 
zona de l'Auditori i Bulevard Vicente Blasco Ibáñez. » » » Des de la Unitat de Salut Pública 
es va passar avís a l'empresa de desratització, desinsectació GPM, el 4 de maig i es va 
realitzar el tractament el 5 de maig. Es van dur a terme els tractament de desratització, 
desinsectació als carrers Verge de Lledó, Matilde Salvador, Pintor Carbó i Bulevard Vicente 
Blasco Ibáñez, 81 trapes de clavegueram es van revisar i es va reposar de rodenticida. 
Amb anterioritat, el dia 20 d'abril de 2022, es va realitzar tractament al carrer Pintor Carbó.

La Sra. Eva Jiménez que parlava del parc infantil  en la Av de la Mar, entre el 
carrer Pablo Iglesias i carrer Músic Perfecte Artola, que tallava les voreres, dificultant el pas 
dels carrets de beu i que estaria bé que ho desplaçaren més cap als edificis. » » » Els 
Serveis Tècnics han tingut una confusió en la ubicació. S'han pres nova nota i ho miraran.

La Sra. Eva Jiménez que comentava la falta d'asfaltat de la Av Germans Bou per 
la seua deterioració, concretament, en la zona que va des de carrer Pablo Iglesias fins a la 
Rotonda Ronda  Est. » » » El citat tram de Gns. Bou s'integra en la base de dades de 
necessitats de repavimentació de calçades del municipi. No obstant això, fins que es puga 
dur  a  terme  esta actuació  integral  del  citat  viari,  s'escometran  els  treballs  periòdics 
necessaris per al seu manteniment.

La Sra. Vicky Amores que preguntava per la possible solució al pas de vianants 
situat al carrer Benicarló, per a accedir al Passeig de l'Amistat, ja que els vehicles no paren 
i circulen a una velocitat inadequada per a la zona. » » » El senyor President comenta que 
ho ha parlat amb els Serveis Tècnics i ho miraran ja que efectivament és un punt perillós  
per als vianants.

La Sra. Vicky Amores que sol·licitava la col·locació d'aparells d'exercici, que ja es 
va dir que estava aprovat. » » » El Tècnic Municipal ha parlat amb la senyora Amores per a 
concretar la ubicació dels mateixos en la zona de Rafalafena.

La Sra. Vicky Amores que deia que la poda, igual que en anys anteriors, no es 
feia,  i  els  tarongers  seguien  amb  pugó.  »  »  »  Els  arbres  en  general  es  poden  si  és 
necessari  per  molèsties,  grandària  excessiva,  molèsties  a  edificacions  pròximes,  etc. 
Haurien  d'indicar  a  quins  arbres  específicament  es  refereixen.  Respecte  al  pugó,  està 
començant en  estos dies a aparéixer i s'han donat les ordres oportunes a l'empresa de 
manteniment  perquè  realitze  el  control  d’este.  S'informa que  el  servei  d'infraestructura 
verda  no  utilitza  insecticides  per  al  control  de  plagues,  realitzant  el  control  amb  lluita 
biològica, la dinàmica de la qual difereix ostensiblement dels tractaments tradicionals, per 
la qual cosa el control  d’estes plagues sol durar d'un a dos mesos abans que s'estiguen 
controlades.

La Sra. Vicky Amores que comentava que a Castelló hi ha voreres en les quals 
una cadira de rodes no pot passar i no s'està fent res sobre este tema. » » » se sol·licita 
que indiquen  el  carrer  o  carrers que necessiten d'una millora  en el  mitjà  urbà perquè 
puguen tindre's en compte per al seu estudi.

La  Sra.  Vicky  Amores  que  comentava  que  el  pas  de  vianants  de  la  Av 
Columbretes, enfront del Mercadona, tenia sots, i el mateix ocorria en l'entrada pel carrer 
Pintor  Carbó,  Bloc I  i  Bloc II.  »  » » S'anota en el  llistat  de treballs  pendents i  al  més 
prompte possible es procedirà a la seua reparació.

El Sr. Parra que recordava que encara hi havia carrers per arreglar en el barri: 
Moncada,  Guitarrista  Fortea,  Godofredo  Buenosaires/Comanda  Fadrell,  etc.  »  »  » 
Revisada  la  base  de  dades,  el  carrer  Moncada  es  va  asfaltar  l'any  2018  i  el  carrer 
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Comanda de Fadrell en el 2010, per la qual cosa s'ha executat una actuació relativament 
recent, no obstant l'anterior, es revisarà l'estat  d’estos dos vials per a valorar el possible 
esgotament del ferm. Quant a la resta dels carrers, es comprova que formen part de la 
base  de  dades  amb  la  finalitat  de  tindre's  en  compte  per  a  futures  campanyes  de 
repavimentació de calçades del municipi.

El  Sr.  Parra  que  sol·licitava  més  neteja  en  la  zona  (plaça  Dr.  Marañón  i 
Adjacents).  »  »  »  No  és  possible  incrementar-la.  En  esta plaça  l'escombratge  manual 
s'efectua  de  dilluns  a  diumenge,  escombratge  mecànic  2  vegades/setmana,  aigualeig 
manual en horari nocturn cada 3 setmanes i aigualeig amb hidro 1 vegada/setmana. ---- cal 
tindre en compte que en esta plaça hi ha nombroses terrasses de bars sent obligació d'ells 
el recollir les taules i cadires per a una eficaç neteja. També hi ha terrasses que es munten 
a primera hora del matí, per això, quan els equips actuen, es troben amb esta limitació.

El Sr. Parra que sol·licitava la poda d'arbres en la zona Dr. Marañón i Adjacent. » 
» » S'han podat les lagunaries. En els aurons només es retallarà les branques que puguen 
estar prop de les finestres, però no es farà una poda forta.

El Sr. Parra que sol·licitava l'asfaltat del camí Almalafa. » » » El citat viari forma 
part de la base de dades amb la finalitat de tindre's en compte per a futures campanyes de 
repavimentació de calçades del municipi. No obstant això, fins que es puga dur a terme 
esta actuació integral del citat viari, s'escometran els treballs periòdics necessaris per al 
seu manteniment.

El Sr. Parra comentava que al carrer Maestro Vives, enfront del bar  Pajares, hi 
havia un embornal que no tenia sifó i per tant l'aigua que quedava allí feia mala olor. » » » 
S'anota en el llistat de treballs pendents i al més prompte possible es procedirà a la seua 
reparació.

3r.- Precs i preguntes.

Intervé  Sergio Toledo Llorens. El senyor Toledo comenta que a causa de les 
passades  pluges  hi  ha  molts  sots  en  l'asfaltat  dels  carrers.  Concretarà  les  ubicacions 
d’estos.

Intervé  Eva M.ª Jiménez Jiménez. La senyora Jiménez comenta que queden a 
l'espera  de  poder  reunir-se  amb  el  Regidor  d'Urbanisme.  Un  dels  temes  que  volen 
plantejar-li és el projecte d'actuació sobre l'antic recinte del mercat del dilluns. El senyor 
President comenta sobre este tema que va parlar amb el Regidor d'Urbanisme i que se li 
convidarà a la pròxima reunió de Junta o Consell per a informar d’este i altres temes del 
Pla General Detallat.

La senyora Jiménez planteja un problema que se està produint al carrer d'accés al 
col·legi  Sanchis  Yago,  German  Monzón Gamón.  A  les  hores  d'eixida  dels  xiquets  del 
col·legi, col·loquen unes tanques per a prohibir l'accés de vehicles, però els que han entrat 
amb anterioritat mouen els vehicles quan els xiquets ja estan eixint provocant situacions de 
perill. Alguns han acaparat fins i tot en zones d'estacionament reservat per a persones amb 
mobilitat reduïda. Se sol·licita presència policial o AMU.

Intervé  Vicky Amores Heredia. La senyora Amores fa un recordatori de temes 
pendents en el districte:

Urgeix retirar dos arbres que estan podrint la teulada del local de l'Associació, 
situada al carrer Moncofar.
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Ampliar  la  vorera,  enfront  del  local  de  l'Associació,  carrer  Moncofar-Passeig 
Amistat, per a persones amb discapacitat i aplanar el terreny que va quedar fet un desastre 
des de la instal·lació del WC.

Sol·licitar un nou mesurament acústic en la Plaça de la Muralla Liberal, perquè es 
retire la denominació de Zona PAU. 

La poda, zona de Rafalafena, igual que en anys anteriors, no es fa. Els tarongers 
segueixen amb pugó. Quedaran el senyor President juntament amb el Tècnic Municipal i la 
senyora Amores per a concretar la falta de poda in situ. Quant al pugó es recomana la 
utilització de sabó potàssic.

El reg per degoteig, al Parc Rafalafena no funciona i està tot sec. Dona sensació 
d'abandó S'adjunten fotos. També succeeix el mateix en la plaça doctor Marañon.

La senyora Amores pensa que va a ser un problema el aparcament, per la zona 
blava als carrers: Madrid, Gaibiel, Compositor Vicente Asencio, Tarragona, Peníscola, etc.

La senyora Amores està preocupada pel tema del medi ambient, pensa que està 
abandonat per complet. 

També el preocupa que després d’esta macro-conversió en zona de vianants de la 
Av  de  Lidón  desapareixeran  molts  llocs  d'aparcament  i  que  serà  perjudicial  per  als 
comerços de la zona. Pregunta si faran una Participació Ciutadana.

Intervé José D. Parra Cuartero. El senyor Parra comenta el següent:

Que l'asfaltat  que es va fer  l'any 2018,  el  carrer  Moncada no es va arribar  a 
asfaltar.

En relació amb la resposta aportada sobre l'augment de neteja en la zona (plaça 
Dr. Marañón i Adjacents),  el senyor Parra sol·licita li  passen per correu el calendari  de 
neteja que han facilitat els Serveis Tècnics.

En relació amb la poda d'arbres, en la zona Dr. Marañón i Adjacents, el senyor 
Parra concreta que el Ficus de la plaça Dr. Marañón ni s'ha tocat.

Pregunta si es podria fer una zona esportiva en el solar enfront de la Creu Roja.

Se sol·liciten més horts urbans en este Districte.

Intervé  Esteban Adell Boix. El senyor Adell comenta que l'associació de veïns 
que presideix tornaran a sol·licitar actes en la via publica (festes populars de l'associació). 
Pregunta quins passos s'han de seguir per a sol·licitar estes festes i fins i tot la instal·lació 
d'un escenari.

Intervé  Joan  Bernat  Mayor.  El  senyor  Bernat  comenta  una  idea  que  li  han 
transmés uns veïns que consisteix en la utilització d'espais a l'aire lliure, concretament el 
nou recinte del mercat del dilluns, quan plou de forma continuada com ha ocorregut amb 
les últimes pluges, perquè en estos casos els xiquets no es queden sense poder eixir al 
carrer.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i 
quaranta-cinc minuts, estenent-se d'ella la present acta signada pel President i el Secretari.

(Document signat electrònicament al márgen)

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
ZG

N
AM

ZT
SP

KQ
9F

C
AG

JK
M

X4
R

SW
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 9

 d
e 

9 


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2022-09-30T08:11:19+0200
	Castelló de Plana
	JORGE AHIS GAVALDA - DNI 18952508W
	Lo acepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2022-09-30T12:19:10+0200
	Castelló de Plana
	JORGE RIBES VICENTE - DNI 20910320P
	Lo acepto


	



